
Referat: Bestyrelsesmøde d. 12.01.2021. kl. 19:30 – 22:00 Via 
teams 

 

Drøftelser: 

 

1. Godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt 

 
2. Kvalitetsopfølgning  
 

a. Læringssamtale d. 3. feb. kl. 17:00 – 19:30 på G2 
Mødet er udskudt fra start december – vi håber det bliver afholdt trods 

corona-situationen.  
 

b. Kan vi allerede nu snakke os ind på et emne? 
Vi kan vælge mellem emnerne:  

Pædagogiske læringsmiljøer:  
• Sproglige læringsmiljøer 

• Udemiljøer 

• Personalesammensætning: normering af uddannet personale 
Børn i udsatte og sårbare positioner:  

• Inklusion 
• Fremmøde 

• Sundhed, kost og bevægelse 
 

De forskellige emner blev diskuteret. Der var især interesse for at arbejde 
med sprog og med udemiljøer/udeliv. 

 
Bestyrelsen synes også at emnet Sundhed, kost og bevægelse er 

spændende og vigtigt, men det støtter sig især til data fra 
frokostordninger, og Valnødden har ikke frokostordning.  

Der kan dog være andre ting i emnet, fx fokus på madpakkerne, hvordan 
foregår måltidet osv. Men der er andre initiativer på vej, som sætter 

fokus på madpakkerne – vi sætter det på som punkt til næste møde.  

 
Personalegruppen har også forholdt sig til emnerne, blandt andet udeliv, 

Marianne fortæller, at energien er faldet lidt på ”udeliv” efter en periode 
med meget ophold inde, og det kunne trænge til et boost. Personalet 

trænger til at få udforsket hvordan ikke kun rammerne, men også de selv 
som aktører kan komme i spil ifm. udelivet.  

 
Emnet udeliv kan rumme virkelig mange pædagogiske aspekter – man 

kan både styrke motorisk, kognitiv og social udvikling, man kan være 
kreativ og det er en oplagt komponent ift. sundhed og velvære. Vi 

vælger udeliv/udemiljøer! 



 

 

3. Bestyrelseskursus d. 10. nov. 2021. Hvad fik vi med os derfra? 
Lis, Else, Monica og Lene deltog – vi syntes vi fik et fint udbytte og en 

bedre forståelse af bestyrelsesarbejdet og hvem FOBU er og hvad de kan 
hjælpe os med. Blandt andet var der gode inputs til det praktiske omkring 

bestyrelsesarbejdet. Else har optimeret sin opsætning af dagsordener og 
udarbejder årshjul (se næste punkt).  

Vi blev også opmærksomme på, at nye bestyrelsesmedlemmer kan have 
gavn af at læse vedtægterne – Else sender Valnøddens vedtægter rundt 

til orientering.  
I forlængelse heraf kan vi overveje at samle en lille startpakke med 

vedtægterne og andre relevante dokumenter, som udleveres til nye 
bestyrelsesmedlemmer.  
 

 
Beslutninger: 

 

4. Godkendelse af årshjul for bestyrelsesarbejdet. 
Else gennemgik årshjulet og der var et par tilføjelser. Else sender det 

opdaterede årshjul rundt sammen med referatet fra mødet.  
 

5. Nyt bestyrelsesmedlem udefra i stedet for Torben. 
Der var overvejelser om en ændret sammensætning af bestyrelsen, så 

der kommer fire forældremedlemmer og kun ét medlem udefra. Men der 
ligger nogle faldgruber i den konstellation.  

Vi fastholder konstellationen indtil videre, og forsøger at rekruttere et nyt 
bestyrelsesmedlem udefra.  

Indtil der kommer nyt medlem i bestyrelsen indtræder 1. suppleant Mette 
i Torbens plads.  
 

6. Godkendelse af lukkedage 2022 
Lukkedage blev godkendt.  

 
Orientering: 

 

7. Økonomi – afsluttende regnskab 
Else har haft møde med Anja om det afsluttende regnskab. Det ser rigtig 

fint ud, på trods af sygdom, corona m.v.  
 

8. Bestyrelseskonference med Fobu d.16. marts 16:30 – 20:00 på 
Aros 

Så mange som muligt fra bestyrelsen deltager. 
 

9. Nyt fra Valnødden 

a. Kontor 
1. Personale- og børnenyt  

Else orienterede om personale- og børnenyt.  



2. Trivselsmåling 
Trivselsmålingen kunne desværre ikke gennemføres 

pga for få besvarelser. Det er første gang det er sket 
og skyldes bla. sygemeldinger.  

Der er til gengæld gennemført fysisk APV – der er 
opmærksomhed på lågen ind til vuggestuen, som lige 

nu er af en højde, man kan falde over. Der er bestilt 
ny låge.  

3. covid 19  
Det går godt, på trods af restriktioner. Der er et ønske 

fra personalet om, at forældre bliver endnu bedre til at 
huske, at børnene vasker fingre, når de bliver 

afleveret.  
 

 

b. Nyt fra Vuggestuen 

Samarbejdet blandt personalet på stuen går godt! Der arbejdes på nye 
temakufferter og mere rytmik. Når det bliver lidt varmere, skal tur-

grupperne genoptages.  
c. Nyt fra Børnehaven  

Der er lavet ugeplan med daglige aktiviteter, der yoga og aktiviteter i 
salen og højtlæsning. Der er aktiviteter for de kommende skolebørn. Der 

bliver også organiseret legegrupper. Desuden er der fokus på, hvordan 
man er en god kammerat.  
 

10. Næste møde d. 02.03.2022 
Lene bager. 
 

11. Evt. 
 

Der var ikke noget til eventuelt.  

 


